

31st August 2023

## **EV Charging Station**

Starting from 1st September 2023, the Electric Vehicle Charging Facilities will be open for use. The EV Charging Stations are located directly in front of the Club entrance (Parking Spaces No. 16 and 17) at Carpark.

Relevant administration fees, rules and regulations, operating procedures and other related information will be attached herewith. Please find the attached document for your information.

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Club Office at 2368-7733.

# 電動車充電站

自 2023 年 9 月 1 日起,電動車充電設施將開放使用。電動車充電站設於停車場 近會所入口(16號和17號泊車位)。

相關行政收費、使用規則與條款、使用流程等資訊,請查找隨附的文件以供參 考。

如有任何疑問,歡迎致電2368-7733與會所寫字樓聯絡。

Yoki Sin

General Manager



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

#### Electric Vehicle (EV) Charging Stations

With the popularization of electric vehicles, in order to facilitate the use of members, two EV charging stations have been installed in our Carpark for Members' convenience. The EV charging stations are universal chargers which are suitable for all brands of Electric Vehicle.

Parking Space: No. 16 & 17 Charging Speed: 11 kw/h

#### Schedule of Service

- EV Charging Stations are available during the Carpark opening hours, except during the 'No guest parking period' and whole day of Saturdays.
- · EV Charging Stations are served as normal parking space during 'No guest parking period'.
- · When the Carpark is full, the EV Charging Stations will be suspended according to the situation.

#### Administration Fees for Charging

- \$25 per hour for Charging Fee (All charges are based on an hourly basis)
- On top of \$25 per hour for Charging Fee, in accordance with current KBGC Parking Policy, relevant parking charges are required.

  (i.e. First 2-hours free parking for Parking Label holders or \$33 per hours for Guest Parking)

### Rules & Regulations

- · Members and their guests are entitled to avail of this facility.
- Each membership account may use Electric Vehicle Charging Stations for a maximum of three (3) hours per day.
- Electric Vehicle Charging Spaces will be provided on first-come-first-served basis and cannot be reserved.
- · Unoccupied Electric Vehicle Charging Spaces may be released by the Club for parking of non-electric vehicles when the carpark is full.
- After completion of charging, such electric vehicle should be moved to other non-electric vehicle parking space within 15 minutes (unless the Carpark is full). Otherwise, Penalty Charge of \$100 per hour will be applied.
- The Club will not accept any responsibility for the liability or damage to or loss of any vehicle or property therein, whilst on the premises of the Club.

#### **Procedures**

- · Register for the use of EV Charging Station at the Security Hut or the Club Office.
- Staff of the Club will open the lock and switch on the power of the EV Charging Station at Space #16 & 17, charging will start
- · Notify the Security Guard or Office Staff to switch off the power and lock it.
- · Confirm the total using hours and fees by signing on the Record Form.





# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

### 電動車充電站

隨著電動車的普及,以便利會員使用,停車場已安裝兩套電動車充電站。電動車充電 站是通用充電器,適用於所有品牌的電動車。

停車位:16 號及17 號 充電速度:11 千瓦/小時

### 服務時間

- 除「不設訪客泊車時段」及星期六全日外,停車場開放期間可使用電動車充電站。
- 電動車充電站在「不設訪客泊車時段」會列作為普通停車位。
- · 當停車場泊滿時,電動車充電站會因應情況而暫停使用。

## 充電行政收費

- · 充電費每小時 \$25,所有費用均按小時計算。
- · 另需根據現行 KBGC 泊車政策,支付相關泊車費用。 (即泊車證持有人可享首兩小時免費泊車或訪客車泊車收費為每小時33元)

## 使用規則與條款

- 會員及其訪客均可使用此電車充電設施。
- · 每個會籍一天之內使用充電設施之上限為三個小時。
- · 電動車充電位將遵循先到先得原則,並不作預留服務。
- · 當停車場泊滿時,未有電動車使用的充電車位將開放予非電動車使用。
- · 充電完成後,電動車應在 15 分鐘內移至其他非電動車停車位(除非停車場已滿)。 否則,將收取每小時 \$100 罰款。
- · 任何車輛停泊於本會物業範圍時,車輛或車內任何財物不論任何原因導致遺失或損毀,本會概不負責。

## 使用程序

- · 到保安亭或會所寫字樓登記使用電動車充電站。
- · 會所職員打開車位#16或#17電動車充電站的鎖,接通電源並開始使用。
- · 使用後請通知保安員或寫字樓職員,以關閉電源並鎖好。
- · 請在記錄表格上簽名以確認使用時數及相關充電收費。

